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Obecné zastupiteľstvo vo Vavrišove 

 

ZÁPISNICA 

z  rokovania obecného zastupiteľstva konaného dňa 15. augusta 2016 o 16,00 h v malej zasadačke  

Obecného úradu vo Vavrišove 

___________________________________________________________________________ 

 
Prítomní: Ľubica Chlebová – starostka obce 

Poslanci:  Ing. Michal Schléger, Tibor Trepáč, Ing. Eva Trnková, Ján Krajčírik, Mgr. Vladimír Švec  

Danuša Beláková – hlavná kontrolórka 

Ospravedlnení: Bc. Eva Doležalová – pracovné povinnosti, bude meškať, p. Ján Janotka – lekárske ošetrenie         

Overovatelia: Tibor Trepáč, Ján Krajčírik 

Zapisovateľka: Ing. Eva Trnková 

 

Program: 

1. Schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa, kontrola uznesení 

3. Správy hlavnej kontrolórky obce: 

- z vykonanej kontroly na úseku pracovnoprávnych vzťahov 

- z vykonanej kontroly na úseku poskytovania dotácií. 

4. VZN č. 4/2016 o stanovení sumy úhrady za vydanie náhradnej evidenčnej známky pre psa, o ustanovení 

podrobností o vodení psa, o vymedzení miest, kde je voľný pohyb psa zakázaný a vstup so psom zakázaný a o 

ustanovení podrobností o znečisťovaní verejných priestranstiev na území obce Vavrišovo. 

5. Špecifikácia nadobúdaných nehnuteľností (pozemky pod komunikáciu Pod Čelec) 

6. Rozpočtové opatrenie č. 10/2016 

7. Použitie rezervného fondu na zaplatenie časti kúpnej ceny novovybudovanej technickej vybavenosti 

k Polyfunkčnému domu Vavrišan - schválenie  

8. Interpelácie poslancov, rôzne a záver 

 

V úvode privítala prítomných pani starostka. Skonštatovala, že  rokovanie OZ sa uskutočňuje podľa pozvánky č. 

371/2016 s návrhom programu, a  je uznášania schopné. 

 

K bodu 1 a 2.  

Program rokovania bol schválený všetkými prítomnými poslancami. 

Uznesenie č. 54 /2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: predseda Mgr. Vladimír Švec, 

členovia: Ing. Michal Schléger, Bc. Eva Doležalová  

Uznesenie č. 55 /2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 

Za: Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

Za overovateľov zápisnice boli určení: Tibor Trepáč, Ján Krajčírik  

Za zapisovateľku zápisnice bola určená: Ing. Eva Trnková 

Uznesenie č. 56/2016 

Počet poslancov: 5 

Počet hlasujúcich poslancov: 5 
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Za: Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

O 16,10 h sa na rokovanie OZ dostavila Bc. Eva Doležalová. 

 

OZ kontrolou uznesení konštatuje: 

– uznesenia  sú splnené okrem uznesenia č. 150/2015 - je v plnení, 

– uznesenie č. 10/2016 je v plnení 

Uznesenie č. 57/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 - Bc. Eva Doležalová,Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

 

K bodu 3 (Správy hlavnej kontrolórky obce Vavrišovo): 

Kontrolórka obce v stručnosti zhodnotila jednotlivé správy z kontrol, ktoré boli poslancom poslané v materiáloch 

k zasadnutiu obecného zastupiteľstva. Uviedla, že správy sú vypracované podľa nových predpisov a najskôr sú 

prerokované so starostkou obce a až potom sa predkladajú členom OZ.  

Prvá správa sa týkala kontroly na úseku pracovnoprávnych vzťahov.  

Na základe kontrolných zistení navrhla nasledovné opatrenia: 

1. Novelizovať a vydať Pracovný poriadok zamestnancov obce a Poriadok odmeňovania zamestnancov obce.  

2. Prehodnotiť zaradenie Bc. Gabriely Pelcerovej do platovej triedy v zmysle Katalógu pracovných činností pri 

výkone práce vo verejnom záujme. 

Pani starostka sa vyjadrila, že Pracovný poriadok zamestnancov obce a Poriadok odmeňovania zamestnancov obce 

bude novelizovaný do 30.10.2016. Zaradenie Bc. Gabriely Pelcerovej do platovej triedy sa uskutočnilo v termíne do 

31.07.2016. 

 

Druhá správa sa týkala kontroly na úseku poskytovania dotácií z rozpočtu obce za rok 2015 a 2016. 

Na základe zistených skutočností uvedených v správe p. kontrolórka nenavrhla žiadne opatrenia, všetky žiadosti 

spĺňali požadované náležitosti a dotácie boli poskytnuté v súlade s VZN. 

Uznesenie č.  58/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 - Bc. Eva Doležalová, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 4 (VZN č. 4/2016 o stanovení úhrady za vydanie náhradnej evidenčnej známky pre psa, o ustanovení 

podrobností o vodení psa, o vymedzení miest, kde je voľný pohyb psa zakázaný a vstup so psom zakázaný a o 

ustanovení podrobností o znečisťovaní verejných priestranstiev na území obce Vavrišovo).  

p. starostka informovala, že na základe podnetov, bolo potrebné doplniť, že sa jedná o parcely, ktoré sú v majetku 

alebo v správe obce a vypustiť čl. 7. Z toho dôvodu je potrebné prijať nové VZN č.4/2016, 

p. kontrolórka upozornila, že nie vždy sa dá jednoznačne určiť hranica pozemkov pri voľnom pohybe psov, 

p. Trepáč pripomenul, že pri napadnutí psom by sa zisťovalo, kto je vlastníkom pozemku, kde sa pes pohyboval, 

p. starostka informovala prítomných, že sa pracuje na tabuliach, ktoré budú informovať o tejto skutočnosti a budú 

rozmiestnené v obci.  

Prijatie VZN č. 4 /2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 - Bc. Eva Doležalová, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Pri prijatí VZN bola dodržaná 3/5 väčšina prítomných poslancov. 
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K bodu 5 (Špecifikácia nadobúdaných nehnuteľností – pozemky pod komunikáciu Pod Čelec) 

P. starostka uviedla, že pre nadobudnutie nehnuteľností – pozemkov pod komunikáciu je potrebná pre zapísanie do 

katastra nehnuteľností presná identifikácia, čo nebolo možné pred zapísaním geometrického plánu na kataster. Návrh 

uznesenia na kúpu nehnuteľností je po zápise GP doplnený aj o špecifikáciu nadobúdaných nehnuteľností a po 

schválení obecným zastupiteľstvom bude doplnený k návrhu na vklad do katastra. 

Uznesenie č. 59/2016 /2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 - Bc. Eva Doležalová, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 6 (RO č. 10/2016) 

Vysvetlenie rozpočtových opatrení bolo podané starostkou obce. Rozpočtové opatrenie č. 10/2016 poslanci schválili. 

Uznesenie č. 60 /2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 - Bc. Eva Doležalová, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

 

K bodu 7 (Použitie rezervného fondu na zaplatenie časti kúpnej ceny novovybudovanej TV v PD Vavrišan) 

p. starostka informovala o zmene výšky poskytnutej dotácie na technickú vybavenosť v PD Vavrišan od Ministerstva 

dopravy, výstavby a regionálneho rozvoja SR. Uvedená dotácia  je na základe prepočtov v roku 2016 oproti roku 2015 

nižšia o 3 549,- € a z toho dôvodu je potrebné použiť prostriedky z Rezervného fondu obce na zaplatenie rozdielu 

kúpnej ceny technickej vybavenosti z vlastných zdrojov, čo vyplýva aj z Dodatku č. 2 ku kúpnej zmluve zo dňa 

3.7.2015, podpísaného 23.02.2016. 

 

Uznesenie č. 61/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 - Bc. Eva Doležalová, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec 

Proti: 0 

Zdržali sa:0  

 

K bodu 8 (Interpelácie poslancov, rôzne, záver) 

P. starostka odpovedala na interpeláciu poslanca p. Janotku zo zasadnutia obecného zastupiteľstva 16.06.2016 – 

poškodené hrdlo kanalizačnej šachty pri rodinnom dome MUDr. Rusňáka. Poškodený poklop opravil  p. Tomčík. Je 

potrebné vymeniť alebo svojpomocne upraviť hrdlo na kanalizačnej šachte. Po zisťovaní možností zakúpenia nového 

hrdla takýto typ nie je k dispozícii v predajniach v Liptovskom Hrádku a Mikuláši. S p. Tomčíkom  je dohodnuté 

zabezpečenie opravy poškodeného hrdla svojpomocne (vybetónovanie v najbližších dňoch aj za pomoci pracovníka na 

VPP p. Petroviča ml., ktorého prácu starostka pochválila). 

V Sihoti sú hrdlá kanalizácie dosť vysoko, kanalizácia je nefunkčná a v budúcnosti odporúča tieto hrdlá zasypať. 

Dňa 26. augusta sa uskutoční pietny akt kladenia vencov pri miestnom pomníku, pri príležitosti 72. výročia SNP, 

z toho dôvodu požiadala Ing. Trnkovú o zabezpečenie vencov a básne. Pripomenula, že k pietnemu aktu kladenia 

vencov by bolo potrebné zapojiť čo najviac ľudí z obce, aby sa na túto časť dejín obce nezabúdalo. Osloví p. Strihu, 

ktorý prejavil záujem o obnovenie činnosti SZPB. Pietny akt kladenia vencov sa uskutoční aj na Podbanskom a to 27. 

augusta, ktorého sa zúčastní spolu s Ing. Trnkovou a kontrolórkou obce. 

Ďalej zhodnotila akcie, ktoré sa uskutočnili v našej obci (730. rokov obce, kurucká bitka, výstava fotografií p. 

Miroslava Paštrnáka) za posledné obdobie a vyslovila poďakovanie všetkým, ktorí boli nápomocní pri ich priebehu, 

konkrétne sa poďakovala všetkým poslancom, osobitne zástupcovi Ing. Schlégerovi, ktorý jej bol veľkou oporou, 

všetkým sponzorom, organizáciám, jednote dôchodcov, p. Majeríkovej, Trnkovi, p. Kalatovi, p. Olexovej, p. 

Števčekovi, Šenšelovi skupine C.R.Band. Mrzí ju, že pre nepriaznivé počasie sa nezrealizoval kultúrny program pri 
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730. výročí obce. Uviedla, že nebol prekročený rozpočet, ktorý bol na túto udalosť určený a mnohí účinkujúci 

vystúpili bez nároku na odmenu. 

Ing. Trnková odporučila poslať jednotlivcom, ako aj organizáciám ďakovné listy. 

p. starostka – ďakovné listy sponzorom boli odoslané, jednotlivcov navrhla pozvať na tradičný guláš, ktorý sa koná 

v spolupráci s HKR, ako poďakovanie všetkým, ktorí sa podieľajú aj na bitke. Tiež informovala, že p. Miroslav 

Števček spracoval spomienky našich spoluobčanov v hodinovom videozázname  a tento bude postupne dodaný 

spoluobčanom, ktorí sa na videozázname podieľali. Samozrejme v prípade záujmu  aj ostatným spoluobčanom. 

 

P. starostka informovala, že v polyfunkčnom dome Vavrišan boli namontované merače tepla, objavujú sa tiež výpadky 

teplej vody a vyzvala Stavoindustriu k odstráneniu tejto závady. Momentálne sa uskutočňujú jednania so zástupcami 

Stavoindustrie a obcou k odstraňovaniu vzniknutých nedostatkov.  

Mgr. Švec vyzval, aby sa výpadky teplej vody riešili rázne. 

P. kontrolórka upozornila, že je potrebné žiadať aj písomné vyjadrenie, že nedostatky boli odstránené 

P. Trepáč informoval poslancov, že v priebehu uplynulých dní uskutočnili výjazd s požiarnou technikou a dvere na 

hasičskej zbrojnici sú v nevyhovujúcom stave, sú poškodené a vzhľadom k tomu, že sa tam nachádza nová technika, 

je nutné túto skutočnosť riešiť, najlepšie novými dvermi. 

Túto skutočnosť podporili p. starostka, Ing. Schléger informoval že v Modome robia dvere na zákazku na mieru. 

P. kontrolórka odporučila presunúť prostriedky z RF, nakoľko tento je možné použiť do konca augusta a tým navýšiť 

RO o čiastku 3 000,- slovom tritisíc €. 

Na základe tejto skutočnosti p. starostka predložila poslancom na schválenie RO č. 11/2016 v čiastke 3 000,- € 

a následne bolo o uvedenú položku upravené aj uznesenie č 61/2016. 

 

Uznesenie č. 61/2016 

Počet poslancov: 6 

Počet hlasujúcich poslancov: 6 

Za: 6 - Bc. Eva Doležalová, Ján Krajčírik, Tibor Trepáč, Ing. Michal Schléger, Ing. Eva Trnková, Mgr. Vladimír Švec 

Proti: 0 

Zdržali sa:0  

 

P. Trepáč sa ďalej informoval o pripravovanom oplotení areálu okolo urbárskeho domu, ktorý je v blízkosti hasičskej 

zbrojnici, ako bude potom zabezpečený prístup. 

P. starostka potvrdila túto skutočnosť, urbársky spolok predložil ohlásenie drobnej stavby k realizácii oplotenia, 

oboznámila prítomných s jeho riešením, prístup je pre členov DHZ  zabezpečený. 

p. Krajčírik požiadal o jednanie s PD Pribylina, ktorý využíva komunikáciu na Čelec v našom katastri a značne ju 

poškodzuje. 

p. starostka ďalej informovala o komunikácii na novej ulici, kde v prípade prívalových dažďov voda tečie cez 

komunikáciu a čiastočne ohrozuje rodinné domy. V rámci aktivačnej činnosti boli p. Petrovičom  zrealizované 

čiastočné úpravy – odstránenie trávnatých plášťov zarastajúcich do účelovej komunikácie. Máme dovezenú asfaltovú 

drť, ktorou plánujeme vyrovnať komunikáciu aj z dôvodu častého zasýpania výtlkov. 

 

Zasadnutie ukončené o 17,30 hod. 

Vo Vavrišove 15.08.2016 

Zapísala: Ing. Eva Trnková 

 

Ľubica Chlebová 

      starostka 

Overovatelia:  

.......................................... 

.............................................. 


